
 

Cēsīs, Cēsu novadā 

SATIKSMES DROŠĪBAS KOMISIJA 

2025.GADA 10.APRĪLIS 

PROTOKOLS NR. 4 
 

Sēde sasaukta: 10.04.2025. 

Sēdi atklāj: 10.04.2025. plkst.12:58:57 

Sēdi slēdz: 10.04.2025. plkst.14:56:32 
 

Piedalās:  

Komisijas priekšsēdētājs – Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu apsaimniekošanas 
pārvaldes vadītājs Kristaps Ēdolfs 

Komisijas locekļi: 

Cēsu novada Centrālās administrācijas Attīstības pārvaldes Teritorijas plānošanas un stratēģiskās 
attīstības nodaļas teritorijas plānotāja Madara Jenerte  
 
Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes ceļu būvinženieris Arturs Antonovs 

Valsts policijas Vidzemes reģiona pārvaldes Dienvidvidzemes iecirkņa priekšnieka vietnieks, 
Reaģēšanas nodaļas priekšnieks pulkvežleitnants Aleksandrs Suškins 
 
Komisijas loceklis Andris Millers 

Nepiedalās: Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes Cēsu 
pilsētas un Vaives pagasta teritorijas un infrastruktūras pārvaldības nodaļas komunālinženieris 
Didzis Ozoliņš 

Komisijas priekšsēdētāja vietnieks – Cēsu novada pašvaldības policijas priekšnieks Guntars Norbuts 

Piedalās: J.Liepkalns, Priekuļu apvienības pārvaldes Ceļu un ielu uzturēšanas dienesta vadītājs; 
E.Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks; M. Lasmane, I.Ledauniece, 
S.Briede, D.Avota 

Sēdi vada: Komisijas priekšsēdētājs – Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu 
apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs Kristaps Ēdolfs 

Protokolē:   Agita Alksnīte, Administrācijas biroja sekretāre 
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Izsludinātā darba kārtība. 
 1.  Par informācijas sniegšanu. 

 2.  Par zemes gabala Vaļņu ielā 37, Cēsīs, Cēsu novadā, daļas iznomāšanu. 

 3.  Par stāvvietu izveidi Caunas ielā 8, Cēsīs, Cēsu novadā. 

 4.  Par ceļa zīmes uzstādīšanu Dārza ielā, Liepā, pie PII “Saulīte”. 

 5.  Informācija par Palasta ielas un Kungu ielas, Cēsīs, projektiem. 

 6.  Par braukšanas ātruma ierobežošanu  un ātrumvaļņa uzstādīšanu Zvirbuļu ielā 15 un 
Zvirbuļu ielā 17, Cēsīs. 

 7.  Par piekļuves iespējām Ruckas muižai. 

Sēdes vadītājs rosina papildus darba kārtībā iekļaut šādus jautājumus: 

1. Par satiksmes organizācijas zīmes pārcelšanu Rīgas ielā 24A pie “Ķīniešu namiņa” 
Rožu laukumā. 

2. Par gājēju kustību Stacijas laukumā, Cēsīs. 
 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par informācijas sniegšanu. 

2  Par zemes gabala Vaļņu ielā 37, Cēsīs, Cēsu novadā, daļas iznomāšanu. 

3  Par stāvvietu izveidi Caunas ielā 8, Cēsīs, Cēsu novadā. 

4  Par ceļa zīmes uzstādīšanu Dārza ielā, Liepā, pie PII “Saulīte”. 

5  Informācija par Palasta ielas un Kungu ielas, Cēsīs, projektiem. 

6  Par braukšanas ātruma ierobežošanu  un ātrumvaļņa uzstādīšanu Zvirbuļu 
ielā 15 un Zvirbuļu ielā 17, Cēsīs 

7  Par piekļuves iespējām Ruckas muižai 

8  Par satiksmes organizācijas zīmes pārcelšanu Rīgas ielā 24A pie “Ķīniešu 
namiņa” Rožu laukumā 

9  Par gājēju kustību Stacijas laukumā, Cēsīs 
 

1. 
Par informācijas sniegšanu. 
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Ziņo: E.Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks un atbild uz SIA 
“Felisha” iesniegumā uzdotajiem jautājumiem. 
 
Izsakās S.Briede, I.Ledauniece, M.Jenerte, A.Suškins 

Pēc balsojuma rezultātiem  par 5 (K.Ēdolfs, A.Suškins, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Millers) ,  pret nav,  
atturas nav, nolēma:  

1. Informāciju pieņemt zināšanai. 
2. Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldei sagatavot SIA “Felisha” atbildes vēstuli. 

 

2. 
Par zemes gabala Vaļņu ielā 37, Cēsīs, Cēsu novadā, daļas iznomāšanu. 

Ziņo: E.Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks, par SIA “CDzP” 
saņemto iesniegumu “Par zemes gabala Vaļņu ielā 37, Cēsīs, Cēsu novadā, iznomāšanu”. 

Dzīvojamās mājas Vaļņu iela 37 iedzīvotāju kopsapulce ir lēmusi, ka pie automašīnu stāvlaukumā 
izvietotās zīmes Nr. 537 “Stāvvieta”, ir nepieciešams pievienot papildzīmi Nr. 849 “Dzīvojamās 
mājas Vaļņu ielā 37 iedzīvotājiem ar atļaujām Nr.  1-8 bez laika ierobežojuma”. SIA “CDzP” lūdz 
Vaļņu ielas 37 iedzīvotāju vārdā pašvaldību organizēt papildzīmes uzstādīšanu. SIA “CDzP” aicina 
pašvaldību izteikt viedokli par līguma slēgšanu ar Dzīvojamās mājas dzīvokļu īpašnieku Kopību un 
tā nosacījumiem. 
 
Izsakās M.Jenerte, A.Suškins 

Pēc balsojuma rezultātiem  par 5 (K.Ēdolfs, A.Suškins, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Millers) ,  pret nav,  
atturas nav, nolēma: Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz nomas līguma attiecību noskaidrošanai (vai 
tiks atjaunots zemes nomas līgums). 

3. 
Par stāvvietu izveidi Caunas ielā 8, Cēsīs, Cēsu novadā. 

Ziņo: E.Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks. Pamatojoties uz 
biedrības “Cerību spārni” iesniegumu un tajā pausto ierosinājumu, lūdzu saskaņot divu automašīnu 
stāvvietu izveidi ēkas Caunas ielā 8, Cēsīs piegulošās zemes vienībā, ēkas pagalmā, kas aprīkotas ar 
ceļa zīmi Nr. 537 (Stāvvieta) ar papildzīmēm Nr. 805 (Darbības zona) un Nr. 849 (Pārējā 
papildinformācija – “Tikai ar Caunas 8 iedzīvotājiem”). 

 

Izsakās A.Suškins 

Pēc balsojuma rezultātiem  par 5 (K.Ēdolfs, A.Suškins, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Millers) ,  pret 
nav,  atturas nav, nolēma:  

1. Noraidīt iesniegumu par stāvvietu izveidi Caunas ielā 8, Cēsīs, Cēsu novadā, pamatojoties 
uz to, ka izveidojot autostāvvietu netiktu nodrošināta piekļuve ēkai operatīvo dienestu 
transportlīdzekļiem. 
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2. Tiek ierosināts autostāvvietu ierīkot ēkai piederošā zemes vienībā zaļajā zonā to 
atbilstoši izbūvējot. 

 

4. 
Par ceļa zīmes uzstādīšanu Dārza ielā, Liepā, pie PII “Saulīte”. 

Ziņo:  Jānis Liepkalns, Priekuļu apvienības pārvaldes Ceļu un ielu dienesta vadītājs. Lūdzu saskaņot 
stāvēšanas laika ceļa zīmi (Nr.840) 15min uzstādīšanu uz Dārza ielas Liepā pie PII Saulīte, lai regulētu 
stāvvietas pareizu izmantošanu. 

 
Izsakās M.Jenerte, A.Suškins 

 

Pēc balsojuma rezultātiem  par 5 (K.Ēdolfs, A.Suškins, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Millers) ,  pret 
nav,  atturas nav, nolēma: Uzstādīt ceļa zīmi Nr.840 ar noteikto stāvēšanas laiku 30 min Dārza 
ielā, Liepā, pie PII “Saulīte”. 
 

5. 
Informācija par Palasta ielas un Kungu ielas, Cēsīs, projektiem. 

Ziņo:  Arturs Antonovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes ceļu inženieris. 
 
Izsakās K.Ēdolfs, A.Suškins, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Millers, I.Ledauniece 

Pēc balsojuma rezultātiem  par 5 (K.Ēdolfs, A.Suškins, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Millers) ,  pret nav,  
atturas nav, nolēma:  

1. Informāciju par Palasta ielas un Kungu ielas, Cēsīs, projektiem pieņemt zināšanai. 
2. Komisijas viedoklis par Bērzaines un Palasta ielas krustojumu tiks apspriests ar projekta 

izstrādātāju. 
 

6. 
Par braukšanas ātruma ierobežošanu  un ātrumvaļņa uzstādīšanu Zvirbuļu ielā 15 un Zvirbuļu 

ielā 17, Cēsīs 

Ziņo: E.Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks, par Zvirbuļu ielas 
apkaimes iedzīvotāju saņemto iesniegumu par braukšanas ātruma ierobežošanu un ātrumvaļņa 
uzstādīšanu Zvirbuļu ielā Nr. 15 un Nr.17 Cēsīs, Cēsu novadā. 

 
 

Izsakās K.Ēdolfs, A.Suškins, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Millers, I.Ledauniece 

Pēc balsojuma rezultātiem  par 4 (K.Ēdolfs, A.Suškins, A.Antonovs, A.Millers) ,  pret 1 (M.Jenerte),  
atturas nav, nolēma:  

1. Noraidīt iesniegumu par braukšanas ātruma ierobežošanu  un ātrumvaļņa uzstādīšanu 
Zvirbuļu ielā 15 un Zvirbuļu ielā 17, Cēsīs, Cēsu novadā. 



 5 

2. Iekļaut 2026.gada budžeta pieprasījumā ātruma displeja uzstādīšanu uz Raiņa ielas Cēsīs. 
3. Uzdot Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldei nodrošināt ātruma displeja uzstādīšanas 

iekļaušanu 2026.gada budžeta pieprasījumā. 
 

7. 
Par piekļuves iespējām Ruckas muižai 

Ziņo Komisijas priekšsēdētājs, Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu apsaimniekošanas 
pārvaldes vadītājs Kristaps Ēdolfs. Uz Vaives ielas izvietota satiksmes organizācijas brīdinājuma 
zīme sakarā ar būvdarbiem “Caurbraukt aizliegts”. Ruckas muižas pārvaldnieks aicina izvērtēt 
iespēju piekļuvei Ruckas muižai no Piebalgas ielas puses. 

 

 

Izsakās M.Lasmane, M.Jenerte, A.Antonovs 

Pēc balsojuma rezultātiem  par 5 (K.Ēdolfs, A.Suškins, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Millers) ,  pret 
nav,  atturas nav, nolēma:  

1. Uzdot Būvvaldei izskatīt jautājumu par ceļa zīmes darbības zonas samazināšanu (darbība 
sākas pēc 300m). 

2. Uzdot Attīstības pārvaldes projektu ieviešanas, uzraudzības nodaļas projektu vadītājai 
I.Herbstai saskaņot papildzīmes (300m) uzstādīšanu. 

8. 

Par satiksmes organizācijas zīmes pārcelšanu Rīgas ielā 24A pie “Ķīniešu namiņa” 

 Rožu laukumā 

Ir saņemts ierosinājums no Rīgas ielas 24A īpašnieka par ceļa zīmes Nr. 201 un Nr.315 noņemšanu, 
kuras ir piestiprinātas pie ēkas Rīgas ielā 24A, “Ķīniešu namiņš”, Rožu laukumā. 

Pēc balsojuma rezultātiem  par 5 (K.Ēdolfs, A.Suškins, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Millers) ,  pret nav,  
atturas nav, nolēma:  

1. Uzdot Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldei organizēt ceļa zīmes Nr. 201 un Nr. 315 
pārcelšanu no ēkas Rīgas ielā 24A uz atsevišķa ceļa zīmju staba. 

2. Uzdot Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietniekam E.Kurpniekam 
sazināties un izrunāt jautājumu ar Rīgas ielas 24A ēkas īpašnieku. 

9. 

Par gājēju kustību Stacijas laukumā, Cēsīs 

______________________________________________________________________ 

Izsakās K.Ēdolfs, A.Suškins, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Millers 

Pēc sēdes komisijas locekļi dodas uz Stacijas laukumu, lai pārrunātu jautājumus par gājēju kustību 
Stacijas laukumā pārbūves laikā. 
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Sēdi vadīja  

Komisijas priekšsēdētājs Kristaps Ēdolfs 

Protokolēja  

Sekretāre Agita Alksnīte 
 

Raunas iela 4, Cēsis 10.04.2025.  

 
ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


